
Korsberga kommundelsråd 2022 10 24 

Närvarande: Ann-Britt Bengtsson,Carina Ståhfgren,Rob Selhorst samt Magnus 
Färjehage Vetlanda kommun,Anna Sognefur via telefon 

• Magnus F redogjorde för omröstningen som gjorts om de olika 
alternativen i landsbygdsutvecklingsstödet. 
Totalt 166 röster har kommit in. 

- Samhällsföreningens aktivitetspark 129 röster 
- Boulebana i Södra Solberga 28 röster 
- Gammaldags odling hembygdssällskapet 8 röster 
- Bänkar på elljusspåret 1 röst 

• Vi diskuterade fördelningen av stödet och kom fram till att 
Aktivitetsparken föreslås få 165 000 kr,boulebanan 
75 000 kr, gammaldags odling 10 000 kr 

• Kommunstyrelsen behandlar och beslutar på dec sammanträdet. 

• Magnus informerade om att 80% av summan går att få vid projektets 
start,resterande vid slutredovisning. 

• Samhällsföreningen ska förankra detta projekt med 
fastighetsgrannarna, gärna skriftligt. 

• Övrigt pratade vi om ett rykte som florerar om att förskolans om och 
tillbyggnad var lagd på is, vilket vi inte hoppas är sant då barnantalet 
fortfarande är stort och tenderar fortsatt öka! 
Även gamla Trivselhuslokalerna som står tomma diskuterades. 
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